

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2023-05-09
Plats: Orrliden
Närvarande Satu Verlinna
Lena Pettersson
Magnus Sand
Maria Larsson
Pär Eriksson
Nina Lindström

Ej närvarande: Michael Petersson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-04-04, till handlingarna.

3. Orrliden – korta avstämningar

- a. *Nya parkeringsrutiner*
Kommunen har sett till att spärra av ytan längs med Orrliden där många parkerat "mer eller mindre bra". Det höll ett tag sedan har folk varit där och rivit bort avspärningen och parkerat sina bilar.
Kommunen hoppas på att folk ska lära sig att parkera vid skolan men vi känner oss skeptiska till att det ska ske med tanke på att det är många som är här en eller enstaka gång.
- b. *Gångytan från skolan och parkeringen*
Vi har blivit lovade att en gång ska göras men vi har inte fått något datum på när det ska ske.
- c. *Gräsytan – bevattning*
Vi har nu bevattningen, regntåget, från Näshulta på plats hos oss för att prova den innan vi gör ett ev köp. En finansiering kan ske via gubbklubben om det är så att vi väljer att gå vidare.
Styrelsen **beslutar** att ge Maria och Tomas mandat att förhandla priset med Näshulta.
Vi har fått en förfrågan om att flytta de äldre, mindre målen utan hjul till 11v11-planen och att laget själva kunde ombesörja flytten men vi behöver tyvärr säga nej till detta då målen kommer nöta på konstgräset.
P2015 har gjort en skrivelse om att få tillgång till träningsyta vid annan tid än den tilldelade nu när gräsytan är under behandling. Maria **uppdras** att hantera ärendet med laget och hitta tider i Hällberga eller Hällsta som passar dem.

d. *Framtid Orrliden*

Vi har fått OK från kommunen rörande nyttjanderätten på den fria/lediga ytan. Nästa steg är att ta fram offert på de olika idéer som finns framme så vi utifrån det kan fatta beslut om vad som ska anläggas. Maria och Satu tar även kontakt med Gabbe på RF-SISU för att få hjälp att söka ekonomiska medel.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

a. *Läget i våra lag*

Våra ungdomslag växer, vi har inkommande spelare i stort sett i samtliga lag. Det är roligt men ställer krav på större ytor och fler tränare. P2011 har fått ett stort tillskott på spelare och där är det extra behov av fler tränare då nuvarande aviserat att han troligen kommer sluta till nästa säsong. Vi kommer arrangera sammandrag för F2014 den 4 juni. Våra seniorlag har haft en tuff start på säsongen.

b. *Fotbollskommittén*

Uppstartsmöte för barn födda 2018 ska initieras och någon från Fotbollskommittén, Maria och Henke Bergfors deltar på mötet. Kommittén jobbar vidare med att hitta fler personer till gruppen. Arbetet går vidare med att hitta samarbetsformer med Eskilstuna United. Magnus och Satu tar kontakt med Annica Barsley för se över formalia.

c. *Diplomerad förening – hur går vi vidare*

Marcus Holmberg har varit i kontakt med Maria för att vi nu behöver ladda upp dokumenten i den nya portalen för Kvalitetsklubb, den nya och lättare ersättaren till Diplomerad förening. Maria **uppdras** ta kontakt med Marcus igen för att gå vidare.

d. *Beslut om ersättning damlagets tränare*

Styrelsen **beslutar** att ersättningen blir 52 500kr som sedan fördelas på de fyra ledarna; Peter får 40%, Helen 35%, Tobbe 20% och Jocke 5%. Peter, Helen och Tobbe har även ett klädbidrag.

e. *Utvärdering Eskilstunacupen*

En bra genomförd cup och ekonomin är inte riktigt färdig än då vi inväntar fakturor. Cupgruppen har beslutat att köra vidare även nästa år och vi har alla fått till oss att förankra i våra styrelser rörande frågan om att anställa en person som arbetar med cupen. Styrelsen **beslutar** att godkänna processen med att tillsätta tjänsten som delas av de tre föreningarna och där IFK Eskilstuna kommer vara arbetsgivare.

f. *Fotbollsskola*

Hittills är 63 barn anmälda till fotbollsskolan som hålls v25.

g. *Utdrag ur belastningsregistret*

Samtliga ledare och styrelsen behöver lämna in utdrag ur belastningsregistret. Det hämtas på Polisens hemsida: [Barn i annan verksamhet, e-tjänst | Polismyndigheten \(polisen.se\)](#)

h. *Valberedningens arbete*

Valberedningen jobbar vidare med att hitta ytterligare personer till styrelsen.

En tänkbar kandidat kommer kontaktas inom kort. Det troliga är att vi adjungerar in personen fram till nästa årsmöte.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget januari-mars/april*
Vi såg över de delar i ekonomirapporten som än så länge kommit in.
- b. *Avstämning sponsroläget*
Vi gick igenom listan med tilltänkta sponsorer och Maria fakturerar vartefter vi får OK.

6. Årshjulet och översiktlig planering

- a. *Midsommarfirandet*
Vi har fördelat arbetspassen mellan lagen och förtydligat instruktionerna till samtliga uppgifter. Återigen behövs fler vinster till lotterierna och vi går ut med ny uppmaning om att leta sponsring/gåvor.
- b. *Fokus maj-juni*
Vi gick igenom listan och konstaterade att vi har grepp på alla punkter under kommande månaderna.
Vi **beslutar** att fortsätta hålla kvällsöppen en kväll i veckan på kansliet. Maria går ut med vilka dagar/datum som gäller fram till semestern.
Vi **beslutar** att arrangera Skogstorpsdagen den 16/9.

7. Rapporter och inbjudningar

- a. *EIS-möte – fokus styrelsearbete*
Lena, Magnus, Satu och Pär deltar på Styrelsekvällen den 25 maj på MSP där Göran Hogstedt föreläser.
- b. *Kansliet aktuella frågor*
Maria ska iväg på träff med föreningsanställda den 23 maj.
Herrlaget har en spelare som är långtidsskadad och undrar om spelaren kan få, till en viss arvodering, agera lagledare och göra arbetsuppgifter kring laget under sin rehab. Styrelsen anser att det är helt OK om det plockas från höstens arvodering till staben i herrlaget plus att spelaren får ett klädbidrag.
Det har inkommit dyra kvitton på målvaktshandskar och i vår VP står det att klubben står för en viss del av kostnaden. I de här fallen kommer vi dra resterande summa från respektive lags lagkassa.
En dialog behöver, tyvärr, tas med skolan då eleverna som är på Orrliden på dagtid avsaknar respekt för Tomas och Marias arbete. Det klättras i nät och det hindras i deras arbete med tex bevakningen. Pär tar dialogen med skolan.
Vi behöver se över städningen på Orrliden. Det tar för mycket tid för Maria och kroppen tar stryk. Vi funderar vidare kring alternativ lösning.
- c. *Uppfångade frågor i föreningen*
Vi har haft strul med språk i ljudanläggningen men det är nu löst.
Magnus har fått fråga kring kläder och Stadium-avtalet. Under nästkommande år behöver vi se över leverantörsfrågan då nuvarande avtal går ut efter 2024.

8. Styrelsemöten våren 2023

- a. *Tisdagar 18.00-20.15*
13 juni

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Styrelsen beslutade att ge Maria och Tomas mandat att förhandla priset med Näshulta rörande regntåget
- Maria uppdras att hantera ärendet med P2015's önskemål om annan träningstid/plats
- Maria och Satu tar kontakt med Gabbe på RF-SISU för att få hjälp att söka ekonomiska medel till den nya aktivitetsytan
- Uppstartsmöte för barn födda 2018 ska initieras och någon från Fotbollskommittén, Maria och Henke Bergfors deltar
- Magnus och Satu tar kontakt med Annica Barsley för se över samarbetsavtal med Eskilstuna United
- Maria uppdras ta kontakt med Marcus igen för att gå vidare med arbetet kring Kvalitetsklubb (fd Diplomerad förening)
- Styrelsen beslutar kring ersättningen till de fyra ledarna för damlaget
- Styrelsen beslutar att godkänna processen med att tillsätta en tjänst som arbetar deltid med cupen.
- Samtliga ledare och styrelsen behöver lämna in utdrag ur belastningsregistret
- Det behövs fler vinster till lotterierna vid midsommar
- Vi beslutar att fortsätta hålla kvällsöppen en kväll i veckan på kansliet
- Vi beslutar att arrangera Skogstorpsdagen den 16/9
- Lena, Magnus, Satu och Pär deltar på Styrelsekvällen den 25 maj på MSP
- Pär tar dialogen med skolan rörande minskad respekt för arbetet på Orrliden

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson